

Passed by the 9th meeting of the 2019 student recruitment committee

本校108學年度招生委員會第9次會議通過

National Taiwan University of Sport
Admission Guide for Doctoral
Program 2020

國立臺灣體育運動大學
108學年度招收博士班外國學生
考試入學招生簡章

Application Period: September 1, 2019 - October 18, 2019

報名日期：108年9月1日起至10月18日止

Address: No.16, Sec. 1, Shuang-Shih Rd., Taichung 40404 Taiwan,
R.O.C.

Tel: +886-4-22213108 ext. 2150, 2151, 2152, 2138

Fax: +886-4-22250758

E-mail: royeyain@gm.ntupes.edu.tw

URL: <http://entrance.camel.ntupes.edu.tw/>

By the student recruitment committee of National Taiwan University of Sport

國立臺灣體育運動大學招生委員會 編製

Important Dates 重要日期

Spring Semester (February 2020) Admission 春季班 2020 年 2 月入學

Item 項目	Date 日期
Announcement of Admission Guide 公告招生簡章	Before August 9, 2019 2019 年 8 月 9 日前
Application period and submission of application documents 受理報名及繳交報名相關資料	September 1, 2019 - October 18, 2019 2019 年 9 月 1 日至 10 月 18 日止
Announcement of qualified applications and examination locations 公告符合考試名單及地點	Before October 25, 2019 2019 年 10 月 25 日前
Written exam date 筆試時間	November 9, 2019 2019 年 11 月 09 日
Oral exam date 口試時間	November 9 and 11, 2019 2019 年 11 月 09 日、11 日
Announcement of Admission Results 放榜	Before November 30, 2019 2019 年 11 月 30 日前

Programs and Quota Available for Foreign Students

招生系別及名額

Degree offered 學 制	Programs 系 別	Quota 招生名額
Doctoral Degree 博士班	Southeast Asian Doctoral Program in Sport Management 運動事業管理學系東南亞博士班	3

一、 Registration Qualification 報名資格:

(一) A person who conforms to one of items 1 to 4, and conforms to items 5 to 7, may apply for admission in accordance with the provisions of this Guide:

具下列 1~4 項之一並符合 5~7 項者，得依本簡章規定報名：

1. A person of foreign nationality who has never held Republic of China (ROC) nationality.
具外國國籍且無中華民國國籍。
2. At the time of the application, a person who holds multiple nationalities, including that of the ROC, but had never established household registration in Taiwan, and has resided overseas continuously for at least six years. (The time is counted up until August 1 of the year, and “resided overseas continuously” means the individual has stayed in Taiwan for no more than a total of 120 days in each calendar year.)
申請時兼具中華民國國籍者，自始未曾在臺設有戶籍，於申請時並已連續居留海外六年以上者。(時間計算至申請當年度8月1日，「連續居留」指每年停留在中華民國時間未超過 120天。)
3. Before the time of application, a person who held multiple nationalities, including that of the ROC, but no longer held ROC nationality at the time of application; has resided overseas continuously for at least six years, and has already been eight full years from the date of renouncement of ROC nationality with the approval of the Ministry of the Interior, to the date of application.
申請前曾兼具中華民國國籍，於申請時連續居留海外六年以上並已不具中華民國國籍者，應自內政部許可喪失中華民國國籍之日起至申請時已滿八年。
4. An international student who has completed a bachelor’ s or above degree in Taiwan may apply for admission in accordance with the provisions of this Guide.
外國學生已在臺完成學士以上學位，得依本簡章規定申請入學。
5. A person who has never previously undertaken studies in Taiwan as an overseas Chinese student, nor accepted placement by the University Entrance Committee for Overseas Chinese Students in the current academic year.
未曾以僑生身分在臺就學，且未於當學年度經海外聯合招生委員會分發。
6. A person who has not studied in Taiwan with Hong Kong, Macao or People’ s Republic of China nationality.
未曾以大陸地區、香港及澳門學生身份在臺就學。
7. A person who has not been expelled by a university or college in Taiwan due to reasons of poor conduct or academic grades, or finalized criminal sentence.
未曾遭國內各大學校院經入學學校以操行、學業成績不及格或因犯刑事案件經判刑確定致遭退學者。

(二) An applicant of foreign nationality, who holds permanent residency in Hong Kong or Macao, who has never established household registration in Taiwan, and who at the time of his/her application has resided in Hong Kong, Macao, or elsewhere overseas continuously for at least six years, may apply for admission in accordance with the provisions of this Guide.

具外國國籍，兼具香港或澳門永久居留資格，且未曾在臺設有戶籍，申請時於香港、澳門或海外連續居留滿六年以上者，得依本簡章規定申請入學。

(三) A person of formerly People's Republic of China nationality who now holds a foreign nationality, has established household registration in Taiwan, and who at the time of their application has resided overseas continuously for at least six years, may apply for admission in accordance with the provisions of this Guide.

曾為大陸地區人民具外國國籍且未曾在臺設有戶籍，申請時已連續居留海外六年以上者，得依本辦法規定申請入學。

(四) Applicants for the doctoral program must have a valid master's degree, or equivalent qualifications to that of Taiwan's academic degree system.

申請博士班者需具碩士畢業學歷，或具有與我國學制相當之同等學力資格者。

二、 Length of Study 修業年限:

2 to 7 years

2至7年

三、 Application Documents and Important Notes 報名應繳文件及注意事項:

(一) Documents to be submitted 申請應繳文件:

International students must submit the following documents to the Admission Division, Office of Academic Affairs, National Taiwan University of Sport.

外國學生申請入學本校博士班，應檢附下列表件向教務處招生組提出申請。

1. One copy of the enrollment application form.

入學申請表一份。

2. One copy of the applicant's highest-level diploma and one copy of the full academic transcript (both translated into English or Chinese) authenticated by an ROC embassy or mission abroad.

經我駐外機構驗證之最高學歷畢業證書影本及該學程之全部成績單英文本或中譯本（附中文或英文譯本並加蓋認證章戳）各一份。

Note: Academic credentials from Hong Kong or Macao shall be handled in accordance with the provisions of the Regulations Governing the Examination and

Recognition of Educational Records from Hong Kong or Macao.

Academic credentials from the People's Republic of China shall be handled in accordance with the provisions of the Regulations Regarding the Assessment and Recognition of Academic Credentials from the Mainland Area.

註：香港或澳門地區學歷應依香港澳門學歷檢覈及採認辦法規定辦理。

大陸地區學歷應依大陸地區學歷採認辦法規定辦理。

3. One copy of the biographical page of a passport or certification document of nationality.

護照影本或國籍證明文件。

4. Financial certification (proof that the applicant has sufficient financial funds to study in Taiwan).

財力證明書（具備足夠在臺就學之財力）。

5. Review information specified by the program

系所指定審查資料

(1) Study plan

讀書計畫

(2) Resume (A4, no specified style)

履歷表(A4紙張，樣式自訂)

(3) Photocopy of certificates of merit, licenses, or professional certifications

獎狀或證照或專業資格證書(影印本)

(4) Two letters of recommendation

推薦函2封

(5) Personal achievement or work

個人成就或作品

(6) Research publications (this item accounts for 50% of the paper review)

研究發表成果(本項目佔書面資料審查之50%)

6. Application fee: NT\$3,000. The applicant may choose one of the following payment methods.

報名費：NT\$3,000，請自行選擇(1)或(2)方式繳費。

(1) Payment from abroad 國外繳款：

When filling in the remittance form, please select "Received in Full Amount" (select "OUR" for the bank fee).

填寫匯款申請書請要求往來銀行將款項「全額匯達」中國信託商業銀行臺中分行(手續費類別選取OUR)。

Beneficiary' s Name 受款人戶名	National Taiwan University of Sport 國立臺灣體育運動大學	
Beneficiary' s Address 受款人地址	No.16, Sec. 1, Shuang-Shih Rd., Taichung 40404 Taiwan ROC 台中市北區 404 雙十路一段 16 號	
Beneficiary' s Bank Name 受款銀行	CTBC BANK CO., LTD. TAICHUNG BRANCH 中國信託商業銀行台中分行	
Beneficiary' s Bank Address 受款銀行地址	1F., No.50, Minzu Rd., Central District, Taichung City 400, Taiwan ROC 臺中市區民族路50號1樓	
Beneficiary' s Account No.	026350000640	
SWIFT Code	CTCBTWTTP026	
Payment Amount 繳納金額	Application fee	Doctoral program 博士班
	報名費	NT\$3,000

(2) Postal money order from Chunghwa Post, made payable to “National Taiwan University of Sport” .

請購買中華郵政匯票，受款人：國立臺灣體育運動大學。

7. Affidavit

切結書

(二) Important notes concerning the application 申請注意事項:

1. Courses are mostly conducted in English.

本校課程以英文授課為主。

2. All submitted documents will not be returned.

所有申請文件一概不退還。

四、 Examination 考試:

(一) Applicant qualification examination: After the University receives the application, it will be processed by the Admissions Division of the Office of Academic Affairs. An initial review will be conducted on whether the application form and required documents are complete. Any shortage of supporting documents will be notified by e-mail.

報名資格審查：本校收件後，經教務處招生組受理並就申請表件是否齊全進行初審，資料不齊全者將以 E-mail 方式通知補件。

(二) Examination 考試:

Program 所別	Southeast Asian Doctoral Program in Sport Management 運動事業管理學系東南亞博士班		
Quota 名額	3 qualified candidates 3名		
Class time 上課時間	In principle, nighttime and holidays (depends on actual class schedule) 以夜間及假日為原則(依實際排課時間為準)		
Exam location 考試地點	National Taiwan University of Sport (Taichung, Taiwan) 臺灣臺中 國立臺灣體育運動大學	Ton Duc Thang University (Ho Chi Minh City, Vietnam) 越南胡志明市 孫德勝大學	
	Applicants have to select one of the two exam locations in the application from. 考生請於報名時選擇考試地點		
Written exam date/time 筆試時間	November 9, 2019, AM 09:00 (local time) 2019.11.09 上午 09:00 (當地時間)		
Oral exam date/time 口試時間	November 11, 2019, PM 2:00 (Taiwan time) 2019.11.11 下午 2:00	November 9, 2019, AM 10:30 (Vietnam time) 2019.11.09 上午 10:30	
Paper review 書面資料審查	1. Study plan / 讀書計畫 2. Resume (A4, no specified style) / 履歷表(A4 紙張, 樣式自訂) 3. Photocopy of certificates of merit, licenses or professional certifications 獎狀或證照或專業資格證書(影印本) 4. Two letters of recommendation / 推薦函 2 封 5. Personal achievement or work / 個人成就或成品 6. Full transcript / 歷年成績單 7. Research publications (this item accounts for 50% of the paper review) / 研究發表成果, 本項目占書面資料審查之 50%		
Written exam 筆試	Exam Subjects: Management, English 考試科目: 管理學、英文 Essential items: identification documents (such as passport), ballpoint pens, correction fluid 應攜帶物件: 身分證件(如護照)、原子筆、修正液		
Oral exam 口試	Scope: Sport management and management related knowledge 範圍: 運動管理與管理相關領域		
Calculation and qualification 成績計算及錄取方式	Item 項目	Percentage of total 所占總成績百分比	Evaluation priority in case of tie in total score / 同分參酌順序
	Oral exam 口試	30%	1
	Paper review 資料審查	40%	2
	Written exam 筆試	30%	3
Applicants are accepted based on the total grade; candidates for the waiting list may be listed. After the registration period for qualified applicants has ended, a vacancy, if any, may be filled by candidates from the waiting list before the starting date of the next semester. 依總成績高低順序擇優錄取為正取生並得列備取生, 正取生報到截止後若有缺額由備取生遞補至次學期開學日前。			

Contact method 聯絡方式	Tel: 886-4-2221-3108 ext.6161 電話：(04)2221-3108 分機：6161 E-mail: bo76623@ntupes.edu.tw
URL 網址	http://sportmanagement.ntupes.edu.tw/

五、 Announcement of Admission Results 錄取公告：

- (一) The announcement of admission results will be posted by the student recruitment committee on <http://entrance.camel.ntupes.edu.tw>
本項考試錄取學生名單，由招生委員會公告於本校網站。
網址：<http://entrance.camel.ntupes.edu.tw>。
- (二) Accepted applicants must complete the enrollment procedure according to the dates and method outlined in the admission notification letter. Failure to enroll by the deadline will be deemed to forfeit the admission qualification.
錄取生應依入學通知書規定之日期及方式辦理報到，逾期未報到者視為放棄錄取資格。
- (三) Any matters not stipulated in the Guide shall be handled in accordance with the University's regulations for governing the admission of international students.
其他未盡事宜悉依本校外國學生入學要點之規定辦理。

六、 Measure for Score Review 複查成績辦法：

- (一) Application deadline for review: Within 10 days after the results have been posted (based on the date of local postal stamp). Application past the deadline will not be processed.
複查期限：成績單寄出後10日內(以當地郵戳為憑)辦理，逾期不受理。
- (二) Process for review 複查手續：
- To apply by e-mail, please scan the documents and e-mail to:
royeyain@gm.ntupes.edu.tw
以通訊方式辦理，並請掃描文件後 E-mail至：
royeyain@gm.ntupes.edu.tw。
 - Then post the original copy of the results and the score review application form with adequate postage to: No. 16, Sec. 1, Shuang-Shih Rd., North Dist., Taichung City 404, Taiwan, ROC, Student Recruitment Committee of National Taiwan University of Sport. Please enclose a return envelope with return address and receiver's name written on it.
請將成績單正本、成績複查申請表、貼足郵資及書寫收件人姓名、地址之回郵信封，寄至：40404台中市北區雙十路一段16號，國立臺灣體育運動大學招生委員會。
 - Requests for photocopies, rereading the exam answers or explanation of the

grading for each question will be denied.

不得要求影印、重閱試卷或每題給分情形。

- (三) Should the score of a disqualified candidate be found to have satisfied the threshold for qualification upon review, the candidate may be reallocated to become a qualified candidate..

未經錄取之考生，經複查實際成績達到錄取標準時，即予補分發。

- (四) Should the score of a qualified candidate be found to have failed the threshold for qualification upon review, the qualification shall be revoked and the candidate shall not raise any objections.

原已錄取之考生經複查成績後，若總分低於最低錄取標準時，即取消其錄取資格，考生不得異議。

七、 Measure for Objections and Complaints 疑義及申訴處理：

Applicants who have any doubts regarding the recruitment or doubts on possible violation of gender equality, may submit a written complaint (which includes the reason for complaint, name of examinee, and contacting phone number) with the student recruitment committee within a week after the official release of the results (based on the date of the postal stamp). The student recruitment committee will make an official reply within a month upon receiving the complaint, and an investigation panel may be assembled when necessary.

考生如對招生事宜有疑義或有違反性別平等原則之疑慮，應於放榜日起一周內(含申訴事由、考生姓名、護照號碼及連絡電話)向本校招生委員會提出書面申訴(郵戳為憑)，本校招生委員會於收到考生申訴書之日起一個月內正式答覆，必要時組成專案小組公正調查處理。

八、 Enrollment 報到規定：

- (一) Accepted applicants must submit the following information when processing their enrollment:

錄取生辦理報到時，應繳交下列資料，始得註冊入學：

1. One copy of the applicant's highest-level diploma and one copy of the full academic transcript (both translated into English or Chinese) authenticated by a ROC embassy or mission abroad.

經我駐外機構驗證之最高學歷畢業證書正本及該學程之全部成績單英文本或中譯本(附中文或英文譯本並加蓋認證章戳)各二份(中、英文以外之語文，應附中文或英文譯本)。

2. One photocopy of the biographical page of passport
護照影本一份
3. Two 2-inch photographs

二吋照片兩張

- (二) Please follow the enrollment regulations for freshmen. A proof of medical and personal inquiry insurance covering the period of at least six months from the date of arrival in Taiwan must be submitted upon enrollment. The said certification of overseas insurance must be authenticated by an ROC embassy or mission abroad.

請依新生註冊須知規定事項辦理註冊，於入學註冊時，應檢附已於國外投保自入境當日起至少 6 個月效期之醫療及傷害保險。前項國外之保險證明，應經駐外機構驗證。

- (三) Retaining eligibility for admission 保留入學資格：

An accepted applicant who is unable to enroll at the beginning of the semester due to illness, pregnancy, or other incidents or accidents, may apply to the University to retain his/her eligibility for admission. The admission may be extended for up to one year only. Freshmen with retained admission must apply for enrollment to the Office of Academic Affairs, with the admission letter and written application, before the specified semester starting date .

錄取生因病、懷孕或其他特別事故，不能於該學期開學時入學者，得檢具相關證明文件向學校申請保留入學資格，展緩入學，惟以 1 年為限。申請保留入學資格之新生，應於規定開學日前，繳入學證明文件，向教務處提出書面申請。

- (四) Tuition and miscellaneous fees 學費收費標準：

Fees 各項費用 Student Status 學生類別	Tuition and miscellaneous fees 學雜費基數	Credit hour fee 學分費	Notes 備註
Doctoral 博士班	NT\$20,000	NT\$8,000	

Tuition fees payable per semester = (study credits times x credit hour fee) + tuition and miscellaneous fees

每學期應繳學費 = 修習學分數 x 學分費 + 學雜費基數

- (五) Scholarship information 獎助學金資訊

1. Those who are eligible for “The Elite Scholarship Program: MOE Scholarship for Lecturers from South and Southeast Asian Countries” will receive a maximum of NT\$25,000 per month for a maximal period of 3 years for doctoral programs.

若符合新南向培英專案-教育部獎補助大專校院招收東南亞及南亞國家大學講師來臺攻讀學位實施計畫規定，提供每月最高新臺幣25,000元，博士班最

長補助年限為3年

2. NTUS offers the scholarship for foreign students. Students with outstanding grades may apply for a scholarship and receive a maximum of NT\$60,000 per semester.

本校訂有外國學生獎學金設置要點，成績優異學生可以申請每學期最高新臺幣60,000元之獎學金。

九、 Graduation Requirements 畢業資格：

- (一) During the period of doctoral study, the student must publish two articles in an academic journal with a screening system (at least 1 paper cited by any of the SSCI, SCI, AHCI, TSSCI or EI database).

博士班在學期間需發表與其博士論文相關文章於國際具有審查制度之期刊2篇(至少1篇需收錄於SSCI、SCI、AHCI、TSSCI、EI其中之一資料庫)。

- (二) Attend four seminars and make two oral presentations in international seminars.

參加研討會4次及口頭發表國際研討會論文2篇。

- (三) English proficiency: TOEFL - PBT 500, CBT 173, IBT 61; TOEIC 590; IELTS 4.5; GEPT Intermediate Level, or above.

外語成績：托福成績：筆試—500分、電腦—173分、網路測驗(iBT)61分/多益：590分 /IELTS：4.5級/全民英檢：中級

- (四) For other graduation requirements, please refer to the regulations of NTUS and respective department.

其他畢業規定悉依本校系別及就讀學系規定辦理。

NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY OF SPORT
 國立臺灣體育運動大學
 APPLICATION FORM FOR INTERNATIONAL STUDENT
 東南亞博士班外國學生考試入學申請表

No. 16, Section 1, Shuang-Shih Road,
 Taichung, 40404, Taiwan, Republic of China
 Phone: +886-4-2221-3108 ext. 2138, Fax: +886-4-2225-0758
 http://eng.ntupes.edu.tw/ E-mail:royeyain@gm.ntupes.edu.tw

Attach a recent
 photograph here
 (2 x 2")
 最近二吋相片

Please fill out the form by Chinese or English. Please type or print clearly.

申請人須以中文或英文正楷詳細逐項填寫

Full name (in Chinese) (in English)
 姓名(中文) (英文)
 _____ (First) (Middle) (Last)

Home address Phone no.
 住址 電話

Contact address (Postal code) 郵遞區號
 現在通訊處 _____
 E-mail _____

Place of birth Date of birth Sex
 出生地點 出生日期 性別
 Male / 男
 Female / 女

Nationality Passport number
 國籍 護照號碼

Name and address of legal guardian
 監護人姓名及住址

Name and phone no. of contact
 person in Taiwan
 在臺聯絡人姓名及電話

Program 學程	University/College 大學/學院	Master's Program 碩士班	Doctoral Program 博士班
Name of school 學校名稱			
Location of campus 學校所在地			
Degree 學位			
Month and year of graduation 畢業年月			
Major 主修			
Minor 副修			

Examination location / 考場： National Taiwan University of Sport (Taiwan)

臺灣臺中 國立臺灣體育運動大學

Ton Duc Thang University (Vietnam)

越南胡志明市 孫德勝大學

● How will you finance the major portion of your study at NTUS? / 在華研習期間各項費用來源

Personal savings / 個人儲蓄 Scholarship / 獎助金

Family support / 家庭供給 Others (Please specify) / 其他

● How long have you been learning Chinese? / 曾學習中文幾年?

● How do you evaluate your Chinese language proficiency? / 中國語文程度?

Listening 聽 Excellent 優 Good 佳 Average 尚可 Poor 尚差

Speaking 說 Excellent 優 Good 佳 Average 尚可 Poor 尚差

Reading 讀 Excellent 優 Good 佳 Average 尚可 Poor 尚差

Writing 寫 Excellent 優 Good 佳 Average 尚可 Poor 尚差

➤ Table of documents submitted (please check the items you have submitted.)

繳交資料記錄表(申請人務必就已繳交之資料，在下面表格之繳交註記欄內打✓)

Check 註記	Required Documents 繳交資料項目	Quantity 份數	Check 註記	Required Documents 繳交資料項目	Quantity 份數
	Application Form 入學申請表	1		Documents specified by the Program 系所指定審查資料	1
	Copy of diploma 畢業證書影本	1		Passport 護照影本	1
	Chinese or English transcript 中文或英文成績單	1		Application fee 報名費	1
	Financial certification 財力證明書	1		Affidavit 切結書	1

➤ Documents specified by the Department(s) (please check the items you have submitted.)

系所指定審查資料(申請人務必就已繳交之資料，在下面表格之繳交註記欄內打✓)。

Check 註記	Required Documents 繳交資料項目	Quantity 份數	Check 註記	Required Documents 繳交資料項目	Quantity 份數
	Study plan 讀書計畫	1		Personal achievement or work 個人成就或成品	1
	Resume (A4, no specified style) 履歷表(A4 紙張，樣式自訂)	1		Full transcript 歷年成績單	1
	Photocopy of certificates of merit, licenses, or professional certifications 獎狀或證照或專業資格證書(影印本)	1		Research publications 研究發表成果	1
	Letter of recommendation 推薦函	2			

[Application Form for Score Review] 成績複查申請表

Name 姓名		Registration Number 准考證號碼	
Subject applying for review 複查科目	Original score 原始分數	Score after review (Not for examinee to fill) 複查分數(考生勿填)	Results of review 複查結果
			Review of the score found: 台端申請複查成績，經查
Notes 注意事項	<p>1. Application deadline for review: Within 10 days after the results have been posted (based on the date of local postal stamp). Application past the deadline will not be processed.</p> <p>2. The application for review is limited to once only. The original copy of the results must be attached or the request will not be processed.</p> <p>3. Requests for rereading the exam answers, file retrieval, photocopy of exam sheets or scoring table, or explanation of the grading standard, will be denied.</p> <p>4. Please fill out this form and post it to: No. 16, Sec. 1, Shuang-Shih Rd., North Dist., Taichung City 404, Taiwan (ROC), Student Recruitment Committee of National Taiwan University of Sport. Please enclose a return envelope with return address and receiver's name written on it.</p> <p>1. 複查期限：成績單寄出後 10 日內(以當地郵戳為憑)辦理，逾期不受理。</p> <p>2. 申請複查以一次為限，須附成績單正本，否則不予受理。</p> <p>3. 複查成績不得要求重新閱卷、調卷、影印試卷或評分表，亦不得複查閱卷標準。</p> <p>4. 本表填妥後，檢附貼足郵票及詳填收件人姓名、住址之回郵信封，寄 40404 臺中市雙十路一段 16 號「國立臺灣體育運動大學招生委員會」辦理。</p>		

[Score Review – University Copy] 複查成績存查表

Application date: / / 2020

Receipt number of the Examination Affairs Division:

申請日期：108 年 月 日

試務組複查收件編號：

Name 姓名		Registration Number 准考證號碼	
Subject applying for review 複查科目	Original score 原始分數	Score after review 複查分數	Results of review 複查結果
			Reply Date: / / 2020 回覆日期：108 年 月 日

➤ ➤ ➤ ➤ ➤ ➤ ➤ ➤ AFFIDAVIT 切 結 書 ◀ ◀ ◀ ◀ ◀ ◀ ◀ ◀

I. I meet the status of “international student” stated in Article 8 of the *Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan* promulgated by the Ministry of Education, ROC, on September 8, 2017.

一、 本人符合中華民國教育部於中華民國 106 年 9 月 8 日修正公布之『外國學生來臺就學辦法』第八條所稱之外國學生身份。

II. I declare that I have not previously applied to any academic institution in the ROC as an overseas Chinese student.

二、 本人在中華民國並未以僑生身份申請任何大學校院。

III. I authorize National Taiwan University of Sport to verify the authenticity of all documents provided herein. If any information or document provided above is found to be fraudulent, I will accept revocation of my status as a student of National Taiwan University of Sport. The decision by NTUS is final and irrevocable.

三、 本人同意授權貴校查證申請之任何資料，如有不實或不符規定，本人接受取消入學資格並註銷學籍，絕無異議。

Applicant' s signature

Date

申請(具結)人簽名

日期
